
Dear all,


I would like to ask you all to do a homework assignment for our next session.

In the last session on Thursday, we discussed again about the idea of presenting the design of 
our wetland in the campus garden and explaining it to the university public and random passers-
by. This requires less specialist knowledge than an artistic strategy and an appropriate design. 

We discussed cryptic and exposed approaches, I myself have been enthusiastic about a large 
billboard for a long time, but I also find Albina's idea of a multilingual podcast very charming. 

We would like to ask you in class 

the Thursday after next to present your idea for such a public statement. There are no guidelines, 
no fixed formats: Cardboard models are just as welcome as texts, comics or a format that nobody 
has thought of yet. 

Anyone making a concrete proposal should also weigh up the effort involved and the pros and 
cons. 

Cooperative as well as individual strategies are possible, gladly in the sense of artistic research.


We look forward to your suggestions and the discussion, are confident that we are on the right 
track with the project, both structurally and ecologically, and will be able to present something 
remarkable with the small wetland at the upcoming Summaery. 




https://www.uni-weimar.de/kunst-
und-gestaltung/wiki/images/2024_Presentation_winning_Habitats.pdf


https://www.uni-weimar.de/kunst-und-gestaltung/wiki/images/
AAA_Created_wetlands_Weimar_25_27042024_PDF_pieni.pdf




Liebe Leute,


Ich möchte  Euch alle bitten, für unsere Nächste Session eine Hausaufgabe zu machen.

In der letzten Session am Donnerstag haben wir noch einmal über die Idee gesprochen, das 
Design unseres Wetlands im Campusgarten vorzustellen und der Hochschulöffentlichkeit sowie 
zufälligen Passanten zu erklären. Dazu ist weniger Fachwissen als eine  künstlerische Strategie 
und ein entsprechende Design gefragt. 

Wir haben kryptische wie exponierte Ansätze diskutiert, ich selbst begeistere mich seit längerem 
für ein großes Billboard finde aber auch die Idee von Albina eines vielsprachigen Podcasts sehr 
charmant. 

Wir wollen Euch bitten in der Klasse 

am übernächsten Donnerstag Eure Idee für so ein öffentliches Statement vorzustellen. Es gibt 
keine Vorgaben, keine festen Formate: Papp-Modelle,  sind ebenso gefragt wie Texte, Comics 
oder ein Format, an das noch keiner gedacht hat. 

Wer eine konkreten Vorschlag macht, sollte auch den Aufwand beziffern und die Pro´s und Con´s 
abwägen. 

Möglich sind cooperative wie individuelle Strategie, gerne im Sinne künstlerischer Forschung


Wir freuen uns auf Eure Vorschläge und die Diskussion, sind zuversichtlich, das wir mit dem 
Projekt sowohl baulich wie ökologisch auf einem guten Weg sind und mit  dem kleinen Wetland  
zur kommenden Summaery etwas beachtliches vorzeigen können. 



